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Vragen van het lid De Boer (VVD) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over CEF-subsidiegelden (ingezonden 16 november 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het afwijzen door de Europese Commissie van CEF-
subsidiegelden voor bijvoorbeeld de inbouw van gaswassers in schepen 
binnen TEN-T? 

Vraag 2
Hoe denkt u over de herhaaldelijke afwijzingen van specifiek Nederlandse 
CEF-aanvragen voor milieumaatregelen zoals het uitrusten van gaswassers 
door de Europese Commissie? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat Europese subsidiegelden belangrijk zijn voor de 
Nederlandse scheepvaart, met name omdat het Rijk hiervoor geen middelen 
ter beschikking stelt? 

Vraag 4
Acht u de afwijzing door de Europese Commissie van Nederlandse CEF-
subsidieaanvragen ten opzichte van de toewijzingen van aanvragen uit 
andere Europese lidstaten in lijn met het uitgangspunt van een eerlijk 
level-playing-field? Zo ja, waarom? Zo nee, wat kunt u hierop ondernemen?
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